
Halvvejsmøde Distrikt 7 d. 24/9-2024
Klubber til stede: BOGØ, ODIN, HRB, ÅSNR, HFR, SVR, EBR, FYR, HRS, SVRK,
TFR

1. Velkomst v/Helle Juul

2. Siden sidst
- Antallet af stævnestartere er faldet markant i hele landet. Fyn er ikke

helt så hårdt ramt, som andre distrikter er. Det har store konsekvenser
for forbundets økonomi, der har igangsat en spareplan.

3. Samarbejde
- Der er problemer med samarbejdet mellem distrikterne og bestyrelsen

angående DISU’s rolle i rideforbundet.

4. TD
- Ny reglementsændring ang. nedsættelse af funktionstiden til 8 timer

betyder, at mange stævner har brug for 2 TD’er. Det er en dyr
omkostning for klubberne.

- Vi mangler TD’er til dressurstævnerne på Fyn. Det er en dyr
omkostning for distriktet at skulle bruge så mange TD’er fra andre
distrikter.

5. Økonomi
- Økonomien i distriktet er ok. Som det ser ud lige nu, så holder vi

budgettet og forventer at gøre det resten af året.

6. Mesterskaber
- Vi overvejer om man skal have nye/andre klasser, som man må ride i

mesterskaberne? Der foreslås at det laves som en procentklasse, hvor
det er bestemte sværhedsgrader, der skal rides frem for et bestemt
program. Distriktet kommer med forslag til ændringer i dressur.
Springningen forbliver det samme.

7. Evt.
- Der er igangsat en ERFA-gruppe blandt elevskolerne, hvor de kan

spare med hinanden. D. 30/10 bliver der afholdt første ERFA-møde,
hvor Mette Ehlers vil holde et oplæg.

- Der er et ønske om, at de to stævne-koordinerende møder ligger
samme dag.


